

## Referat for styremøte søndag 26. januar

**Sak 1:** Regionsting. Vi er nødt til å velge regionsansvarlig for kommisærer i Region Nord på Tinget. Aktuelle navn? Jan Paulsen, Bjørn-Inge Ingvaldsen f. eks.

Vi bør forespørre Stian om dette først. Hva tenker han om mulige navn til regionsansvarlig for kommissærer?

Samtidig er det få påmeldte delegater til Regionstinget. Alle styremedlemmer oppfordrer sine respektive klubber om å stille med delegater til Regionstinget.

Kristoffer hører med Synnøve om hvordan arbeidet i valgkomitéen går, og hvilke kandidater som er forslått.

**Sak 2:** Forbundstinget i mars. Må ha alternative forslag til hvilke delegater som drar – i tilfelle noen i det nyvalgte styret ikke kan stille. Bør dra nedover med seks delegater. Så langt stiller Kristoffer B. Dverset, [Synne Garder Pedersen](#), Oddveig Richardsen, [Stian Kristoffer Evensen](#). Da mangler vi to delegater til.

**Sak 3:** Regionsmesterskap i boks?

Fredrik henvender seg til Vesterålen sykkelklubb for bl.a å høre om arbeidet med mesterskapet.

**Sak 4:** Ny arbeidsplattform – Microsoft Teams. Tas opp på neste styremøte.

**Sak 5:** Jentesamling i Halden 21. mars.

Bør være klubbenes hovedansvar å sende ungdommene sine nedover til Halden. Mulig støtte til reise i klubbfellesskap.